
Dubai Islamic Bank (Public Joint Stock Company) بنك دبي الإسلامي )شركة مساهمة عامة(

Win up to 10KG Gold Campaign

حملة اربح حتى 10 كغ ذهب

In accordance with the terms and conditions stated below, Dubai Islamic Bank 
P.J.S.C (the “Bank” or “DIB”) will be rewarding eligible customers (Customer) 
by entering them into a draw to win prizes (hereafter referred to as the 
“Campaign”).

وفقًًا للشروط والأحكام الواردة أدناه، سيقوم بنك دبي الإسلامي ش.م.ع 
»البنك« بمكافأة المتعاملين المؤهلين )»المتعامل«( من خلال إدخالهم 

في سحوبات للفوز بجوائز )ويُشُار إليها فيما بعد بـ«الحملة«(.

1. The “Campaign Period” is 1st January 2026 to 30th June 2026 (both
days inclusive).

2. All existing and new Individual Customers in Consumer Banking and
Business Banking Customers in Commercial Banking, as referred to in
clause 6 below, will be eligible to participate in the Campaign.

3. Balance amounts, increase in average balances in Eligible Accounts and
FX transactions shall be assessed by the Bank with reference to the
aggregate of all Eligible Accounts and Deposits of a single Customer and
which are under that Customer’s customer information file (“CIF”).

4. All Current Accounts and Savings Accounts (hereafter each referred to
as, “CASA”) held by Customers will be eligible for the Campaign provided
there has been an average balance growth of AED 10,000, both in CASA 
and CIF, during the Campaign Period.

5. Customers who have started a new salary transfer facility on an existing
or new CASA with the Bank during the Campaign Period will be eligible
for the Campaign, provided the Customer (i) has a new minimum monthly
salary transfer of AED 10,000; and (ii) is not the Bank’s existing salary
transfer customer; and (iii) did not have a salary transfer to the Bank in
the past 6 months prior to the Campaign start date

6. All Foreign Currency transactions, cross-border or domestic transactions
in a CASA (hereafter each referred to as, “FX”) during the Campaign
Period will be eligible for the Campaign provided the transaction value is
equivalent to AED 10,000 or more.

7. All Business Banking Entities/Companies within Commercial Banking
meeting the Eligibility conditions defined below will be part of Pool 1
whereas Individual customers within Consumer Banking who have met
the Eligibility conditions will be part of Pool 2.

8. The 2 draw pools (each a “Pool”) are:
a. Pool 1 - Business Banking Customers
b. Pool 2 – Individual Customers

9. Customers will get an entry into the draw (also referred to as “Eligibility
conditions”) for:
a. Every AED 10,000 CASA average balance increase during the

Campaign Period; or/and
b. Every AED 10,000 FX transaction (or equivalent in Foreign Currency)

foreign currency cross border or foreign currency local transfers; or/
and

c. For a new salary transfer facility with a minimum monthly salary of
AED 10,000 or more

10. A total prize amount worth 10 kg of Gold (or equivalent value) will be
offered as part of this Campaign, as per the table below. For the Grand
Draw (referred in the below table), 6 winners will get a chance to win 1
kg worth of Gold each. For the Special Draw (referred in the below table),
400 winners will get a chance to win 10 grams worth of Gold each.

Grand Draw - 1 kg Gold (or equivalent value) per winner 
(6 kg Gold in Total)

Customer Type Total Winners

Business Banking Customers 3

Individual Customers 3

Total 6

Special Draw - 10 grams Gold (or equivalent value) per winner 
(4 kg Gold in Total)

Customer Type Total Winners

Business Banking Customers 200

Individual Customers 200

Total 400

Grand Total 406

 Note: Under Individuals, there will be 1 dedicated Grand prize each for 
customers under the Branch, Aayan and Wajaha segments

11. The actual payout to winning Customers will be cash payments made in
UAE Dirham and credited directly to their Mudaraba based account.

12. The cash amount will be equivalent to the value of the stated gold
based on the prevalent market rate of gold on the prize distribution day.

13. The Campaign will have a total of 406 winners, which will be selected as
part of a draw which will be conducted during and after the end of the
Campaign Period, based on the schedule shared in the table below:
a. 6 winners, (*3 per pool), each part of the “Grand Draw”; and
b. 400 winners (*200 per pool), each part of the “Special Draw”.

Draw 
Frequency

March 2026 May 2026 July 2026 

Special
Draw

132 winners 
Pool 1 - 66 

winners
Pool 2 - 66 

winners

134 winners 
Pool 1 - 67 

winners
Pool 2 - 67 

winners

134 winners 
Pool 1 - 67 winners
Pool 2 - 67 winners

Grand
Draw

- -

6 winners 
Pool 1 – 3 winners

Pool 2 - 3 winners (1 
Wajaha, 1 Aayan and 

1 Branch each)

Eligibility 
Period

1st January 
2026 to 28th 

February2026

1st January 
2026 to 30th 

April 2026

1st January 2026 to 
30th June 2026

فترة الحملة: من 1 يناير 2026 وحتى 30 يونيو 2026 )شاملة اليومين(. 	.1
جميع المتعاملين الأفراد الحاليين والجدد في قطاع الخدمات المصرفية  	.2
للأفراد ومتعاملين الخدمات المصرفية للأعمال في الخدمات المصرفية 

التجارية، كما هو مبيَّنَ في البند )6( أدناه، مؤهلون للمشاركة في 
هذه الحملة.

ي	قوم البنك باحتساب وتقييم الأرصدة، وزيادة متوسط الأرصدة في  .3
الحسابات المؤهلة والمعاملات المصرفية بالعملات الأجنبية استنادًًا 
إلى مجموع الحسابات والودائع المؤهلة الخاصة بالمتعامل الواحد 

)»CIF«(. والمسجََّلة تحت رقم ملف التعريف الخاص به
جميع الحسابات الجارية وحسابات التوفير )ويُشُار إليها فيما بعد  	.4
بـ »حسابات CASA«( التي يحتفظ بها المتعاملون، تكون مؤهلة

للمشاركة في الحملة، شريطة تحقيق نمو في متوسط الرصيد لا يقل 
عن10,000 درهم في كل من حسابات CASA ورقم ملف التعريف الخاص 

بالمتعامل )CIF( خلال فترة الحملة.
المتعاملين الذين بدأوا عملية تحويل راتب جديدة على حساب جاري أو  	.5

حساب توفير جديد لدى البنك خلال فترة الحملة سيكونون مؤهلين 
للاستفادة من الحملة بشرط أن يكون لدى المتعامل )أ( حد أدنى للراتب 

الشهري الجديد بقيمة 10,000 درهم إماراتي, و )ب( ليس متعامل 
تحويل راتب حالي لدى البنك, و )ج( لم يكن لديه تحويل راتب الى البنك 

خلال الأشهر الستة الماضية قبل تاريخ بدء الحملة.   
جميع المعاملات بالعملات الأجنبية  - سواء كانت عبر الحدود أو محلية  	.6

– المنفََّذة من خلال حسابات CASA خلال فترة الحملة تكون مؤهلة 
للمشاركة، شريطة ألا تقل قيمة المعاملة عن 10,000 درهم إماراتي أو 

أكثر.
جميع متعاملين الخدمات المصرفية للأعمال الكيانات/الشركات  	.7

ضمن قطاع الخدمات المصرفية التجارية التي تستوفي شروط الأهلية 
المبينة أدناه ستكون ضمن الفئة الأولى )المجموعة 1(، في حين يكون 
المتعاملون الأفراد من قطاع الخدمات المصرفية للأفراد الذين استوفوا 

شروط الأهلية ضمن الفئة الثانية )المجموعة 2(.
مجموعتا السحب )»ويُشُار إلى كل منهما فيما بعد بـ »المجموعة«(  	.8

هما:
المجموعة 1 – متعاملو الشركات. أ.	
المجموعة 2 – المتعاملون الأفراد. ب.	

ي	حصل المتعاملون على فرصة دخول السحب )»شروط الأهلية«( مقابل: .9
 CASA كل زيادة قدرها 10,000 درهم في متوسط رصيد حسابات أ.	

خلال فترة الحملة. أو/و
كل معاملة تحويل عملات أجنبية )FX( بقيمة 10,000 درهم )أو ما  ب.	

يعادلها بالعملات الأجنبية( تحويلات العملات الأجنبية عبر الحدود أو 
محلية بالعملة الأجنبية  أو/و

تحويل الراتب الجديد بقيمة حد أدنى للراتب قدره 10,000 درهم  ج.	
اماراتي أو أكثر.

إجمالي الجوائز المعروضة ضمن هذه الحملة يساوي 10 كيلوغرامات  	.10
من الذهب )أو ما يعادله(، كما هو موضح في الجدول أدناه: في السحب 

الكبير )المشار إليه في الجدول أدناه( : سيحصل 6 فائزين على فرصة 
للفوز بكيلوغرام واحد من الذهب لكل منهم. في السحب الخاص 

)المشار إليه في الجدول أدناه(: سيحصل 400 فائز على فرصة ربح 10 
غرامات من الذهب لكل منهم.

 السحب الكبير – 1 كغ ذهب )أو ما يعادله( لكل فائز
)بإجمالي 6 كغ من الذهب(

عدد الفائزين فئة المتعامل

3 متعاملو الشركات

3 المتعاملون الأفراد

6 الإجمالي

 السحب الخاص – 10 غرامات ذهب )أو ما يعادله( لكل فائز
)بإجمالي 4 كغ من الذهب(

عدد الفائزين فئة المتعامل

200 متعاملو الشركات

200 المتعاملون الأفراد

400 الإجمالي

406 الإجمالي العام

ملاحظة: ضمن فئة الأفراد ستكون هناك جائزة كبرى واحدة مخصََّصة لكل 
من المتعاملين ضمن فئات »الفرع« و«الأعيان« و«الوجاهة«.

ي	تم السداد الفعلي للفائزين نقدًًا بالدرهم الإماراتي ويُوُدََع المبلغ  .11
مباشرة في حساباتهم من نوع الحسابات القائمة على أساس المضاربة.

سيكون المبلغ النقدي معادلا لقيمة الذهب المذكور بناء على سعر  	.12
الذهب السائد في السوق في يوم تسليم الجائزة.

سيكون إجمالي عدد الفائزين في الحملة 406 فائز، يتم اختيارهم من  	.13
خلال سحوبات تُجُرى أثناء وبعد انتهاء فترة الحملة وفقًًا للجدول أدناه:

6 فائزين )3 من كل مجموعة( في السحب الكبير. أ.
400 فائز )200 من كل مجموعة( في السحب الخاص. ب.

مواعيد 
السحب

يوليو 2026مايو 2026مارس 2026

السحب 
الخاص

132 فائزًًا
 المجموعة
1 – 66 فائزًًا
 المجموعة
2 – 66 فائزًًا

134 فائزًًا
 المجموعة
1 – 67 فائزًًا
 المجموعة
2 – 67 فائزًًا

134 فائزًًا
 المجموعة
1 – 67 فائزًًا
 المجموعة
2 – 67 فائزًًا

السحب 
الكبير

––

6 فائزين
 المجموعة
1 – 3 فائزين
 المجموعة

2 – 3 فائزين )1 فائزًً من 
الوجاهة و1 فائزًً من 

الأعيان و1 فائزًً من الفرع(

فترات 
الأهلية

من 1 يناير 2026 
حتى 28 فبراير 

.2026

من 1 يناير 2026 
حتى 30 أبريل 

2026

من 1 يناير 2026 
حتى 30 يونيو 2026.

General Conditions
.1 Balance amounts, increases in average balances in Eligible Accounts and

FX transactions shall be assessed by the Bank with reference to the
aggregate of all Eligible Accounts of a Customer and which are under the
respective CIF.

.2 All Existing Customers will be automatically registered into the raffle
draw subject to meeting the criteria as defined above.

.3 All new Customers shall automatically be registered to participate in this
Campaign subject to meeting the criteria as defined above

.4 For Customers to receive the Draw Prizes, they will need to hold an
account based on the principles of Mudaraba.

.5 In the case of joint accounts, only the primary account holder will be
eligible to win a prize.

.6 Any prize won by an Business Banking Customer will be awarded to the
applicable business entity.

.7 Purchase of products/goods/services at stores, online sites, or cash
withdrawal at ATM/cash dispensing outlets in foreign currency made
using DIB Covered cards or Debit cards will not be eligible as an FX
transaction for this Campaign.

.8 The salary amount for a new salary transfer Customer will be
determined based on the average of the (calendar) monthly salary
credits to the Customer’s CASA during the Eligibility Period. In case of
multiple salary credits to the account in a calendar month, the total of all
salary credits will be considered for the calculation

.9 A salary transfer will only be recognized if it was credited into the
account by the Customer’s employer using the correct method and
channel acceptable to the Bank

.	10 Only salaries credited through the official channels of the UAE Funds
Transfer System or Wage Protection System will be considered by
the Bank as eligible monthly salary and any salary credited in cash or
cheque or transfer from personal account will not be considered as
eligible monthly salary

.	11 Pension salary credit will be considered as salary eligible for the
Campaign

.	12 The following individuals/entities shall not be eligible to participate in
the Campaign:
a. Permanent and/or contract employees of the Bank
b. Representatives and/or agents of the Bank Group

.	13 There is no cap on the maximum number of entries for either for the
Grand Draw and the Special Draw.

.	14 Independent personnel (from the Department of Economy & Tourism in
Dubai or such other relevant authority) shall attend and oversee each
Draw to ensure fair play and transparency. The dates on which the
Draws, shall occur shall be determined by the Bank in consultation with
such independent personnel.

.	15 All participant(s) with qualifying entries will be tabulated and a random
selection will be conducted to select the winners.

.	16 Each winner in a Grand Draw and each winner in the Special Draw will be
so informed on a date as determined by the Bank in its sole discretion.

.	17 Each Customer is eligible to win only once during the Campaign, either
under the “Grand Draw” or “Special Draw” category.

.	18 If a winning Customer is non-contactable within the time stipulated
by the Bank, the Bank may, at its sole discretion, credit the winning
Customer’s Eligible Account with the Bank.

.	19 In case the Customer does not hold an account based on the principles
of Mudaraba and is unable to open one (only for Business Banking
Customers), a Manager’s Cheque may be issued and handed over to the
Customer, based on the Bank’s discretion. Individual customers shall be
required to open a Mudaraba-based savings account and the prize will be
credited to that account.

.	20 In case the Bank is unable to credit the Customer’s Eligible Account
with the Bank or is unable to hand over the Manager’s Cheque to the
customer, the winning amount will be handed over to the Department of
Economy & Tourism in Dubai

.	21 Once the cash is credited to the Customer’s Eligible Account in
accordance with the above clause, the Customer will have no claim to
any additional amounts or to any prize under this Campaign.

.	22 Prizes are non-transferable and may not be exchanged for any other
benefit.

.	23 Winning Customers will be required to attend a prize presentation
ceremony and other publicity programs as and when required by the
Bank at their own cost and expense. Each winning Customer (including
each individual representative of such winner who is not an individual)
consents and agrees to the publication in any media (print, digital or
otherwise) of his/her name and/or photograph containing his/her image
as a winner of a prize in a Grand Draw or the Special Draw.

.	24 The credit of the prize amount is subject to the Customer’s participation
in a prize presentation ceremony organized by the Bank.

.	25 Prizes may be forfeited, or Customers holding Eligible Accounts may
be disqualified from participation in the Campaign, if the Bank has
sufficient grounds to believe that any such Customer winner has
violated any laws or regulations applicable in the UAE.

.	26 The prize(s) featured in all printed materials and/or website of the Bank
are shown for illustrative purposes only. The Bank reserves the right to
change the specifications of the prizes at its sole discretion with notice
to Customers, subject to applicable laws/ regulations.

.	27 These Campaign Terms and Conditions are subject to change, addition or
amendment, at the sole discretion of the Bank with notice to Customers,
in accordance with applicable laws/regulations.

.	28 This Campaign is not valid in conjunction with any other promotion,
campaign or offer of DIB.

.	29 All decisions of the Bank relating to the Campaign, are at its sole and
absolute discretion.

.	30 All decisions of the Bank shall be final and conclusive.

.	31 The prize money will be credited into Customer’s Account. The
Customer’s account must be Active with the Bank at the time of prize
handover. Closed / exited accounts will not be considered for Campaign
or prizes.

.	32 Customers with any blocks or delinquency will not be included in the
draw.

.	33 By receiving the prize, the Customer acknowledges and agrees his/her
name (as recorded with Dubai Islamic Bank PJSC) and picture may be
released to the media and/or the general public. The Bank is not liable
for any harm, loss, cost or expense of any kind, including legal fees,
incurred or suffered by the winning Customer because of such release.

.	34 Dubai Islamic Bank PJSC is entitled to change the form or amount of
the prize and/or the method in which prize is awarded to the wining
Customer at any time at its sole discretion.

.	35 The winning Customer will bear any, and all charges, costs and
expenses relating to or connected with the Draw, the prize, and/or the
disbursement or receipt of the prize.

.	36 Dubai Islamic Bank PJSC reserves the right to disqualify a Customer at
any time from the Draw or as a winning Customer at its sole discretion
and without notice.

.	37 These Campaign T&Cs and any dispute arising from them, including in
relation to interpretation or execution, shall be governed by the laws of
the United Arab Emirates as applied in the Emirate of Dubai and subject
to the exclusive jurisdiction of the Courts of Dubai (excluding courts of
the Dubai International Financial Centre) to the extent these laws do
not conflict with the principles of Sharia as set out in the AAOIFI Sharia
Standards and as interpreted and determined by the ISSC of the Bank, in
which case the principles of Sharia shall prevail.

الشروط العامة
ي	تم احتساب الأرصدة وزيادة متوسط الأرصدة في الحسابات المؤهلة  .1

والمعاملات بالعملات الأجنبية استنادًًا إلى مجموع الحسابات المؤهلة 
.)CIF( الخاصة بالمتعامل والمسجََّلة تحت رقم ملف التعريف

ي	تم تسجيل جميع المتعاملين الحاليين تلقائيًاً في السحوبات شريطة  .2
استيفاء المعايير التأهيلية كما هو محدد أعلاه.

ي	تم تسجيل المتعاملين الجدد تلقائيًاً للمشاركة في هذه الحملة  .3
شريطة استيفاء المعايير التأهيلية كما هو محدد أعلاه.

ي	شترط لاستلام الجوائز أن يمتلك المتعامل حسابًاً قائمًًا على أساس  .4
المضاربة.

في حالة الحسابات المشتركة، يحق فقط لصاحب الحساب الأساسي  	.5
الفوز بالجائزة.

تُ	مُنَحَ أي جائزة يفوز بها المتعامل من فئة الشركات/الأعمال للكيان  .6
التجاري ذاته

لا تُعُدّّ عمليات الشراء في المتاجر أو عبر الإنترنت، أو السحوبات النقدية  	.7
من أجهزة الصراف الآلي أو المنافذ الخارجية بالعملة الأجنبية، باستخدام 

البطاقات المغطاة أو بطاقات الخصم الصادرة عن بنك دبي الإسلامي، 
معاملات بالعملات الأجنبية مؤهلة ضمن هذه الحملة.

ي	حدد مبلغ تحويل الراتب لمتعامل تحويل الراتب الجديد بناء على  .8
متوسط أرصدة الراتب الشهري  في حسابات الCASA  الخاصة بالمتعامل 

خلال فترة الأهلية. في حالة وجود إيداعات رواتب متعددة في الحساب 
في شهر تقويمي واحد, سيتم اعتبار إجمالي جميع أرصدة الراتب في 

الحساب.
لن يتم اعتماد تحويل الراتب إلا إذا تم إيداعه في حساب المتعامل  	.9

من قبل صاحب عمل المتعامل باستخدام الطريقة والقناة الصحيحة 
والمقبولة لدى البنك.

10.	 سيتم اعتبار الرواتب المودعة فقط من خلال القنوات الرسمية لنظام 
تحويل الأموال في دولة الإمارات العربية المتحدة أو نظام حماية الأجور 

كراتب شهري مؤهل من قبل البنك، ولن يتم اعتبار أي راتب مودع نقدًًا 
أو شيكًًا أو تحوالًاي من الحساب الشخصي كراتب شهري مؤهل.

سيتم اعتبار رواتب التقاعد راتبًاً مؤهلاًً للحملة 	.11
لا يحق للفئات التالية من الأفراد / الشركات المشاركة في الحملة: 	.12

 أ. موظفو البنك الدائمون أو المتعاقدون.
ب. الممثلون و/أو الوكلاء التابعون لمجموعة البنك.

لا يوجد حد أقصى لعدد فرص الدخول سواء في السحب الكبير أو  	.13
السحب الخاص.

ي	حضر موظفون مستقلون من دائرة الاقتصاد والسياحة بدبي أو من  .14
الجهات المختصة للإشراف على كل سحب وضمان النزاهة والشفافية. 

ويحدد البنك مواعيد السحوبات بالتشاور مع هؤلاء الموظفين 
المستقلين.

ي	تم حصر جميع المشاركين الذين استوفوا شروط الأهلية، ثم إجراء  .15
عملية انتقاء عشوائية لاختيار الفائزين.

ي	تم إعلام الفائزين في السحب الكبير أو السحب الخاص في التواريخ  .16
التي يحددها البنك وفقًًا لتقديره المطلق.

ي	حق لكل متعامل الفوز مرة واحدة فقط خلال الحملة، سواء في السحب  .17
الكبير أو السحب الخاص.

إذا تعذّّر التواصل مع الفائز خلال المدة التي يحددها البنك، يجوز للبنك  	.18
وفقًًا لتقديره أن يُوُدع قيمة الجائزة في الحساب المؤهل للفائز.

إذا لم يكن لدى المتعامل حساب قائم على أساس المضاربة ولم  	.19
يتمكّّن من فتح الحساب )لمتعاملين الكيانات فقط(، قد يُصُدر له البنك 
شيك مدير وفقًًا لتقديره. يُطُلب من المتعاملين الأفراد فتح حساب قائم 

على مبادئ المضاربة، وسيتم إيداع الجائزة في ذلك الحساب.
20.	في حالة عدم تمكن البنك من إيداع الأموال في حساب المتعامل 

المؤهل لديه أو عدم تمكنه من تسليم شيك المدير للمتعامل، سيتم 
تسليم المبلغ الفائز إلى دائرة الاقتصاد والسياحة في امارة دبي.

بمجرد إيداع قيمة الجائزة في الحساب المؤهل، لا يحق للمتعامل  	.21
المطالبة بأي مبالغ إضافية أو أي جوائز أخرى ضمن هذه الحملة.

الجوائز غير قابلة للتحويل أو الاستبدال بمزايا أخرى. 	.22
ي	لتزم الفائزون بحضور مراسم تسليم الجوائز والبرامج الترويجية الأخرى  .23

التي ينظمها البنك على نفقتهم الخاصة، ويُعُتبر كل متعامل فائز 
)بما في ذلك أي ممثل عن الفائز إذا لم يكن شخصًًا طبيعيًاً( موافقًًا 

وملتزمًًا بقبول نشر اسمه و/أو صورته الشخصية في أي وسيلة إعلامية 
)مطبوعة أو رقمية أو غيرها( باعتباره فائزًًا بجائزة في السحب الكبير أو 

السحب الخاص. 
ي	كون إيداع مبلغ الجائزة مرهونًاً بمشاركة المتعامل في مراسم  .24

تسليم الجوائز التي ينظمها البنك.
ي	جوز للبنك حجب الجوائز أو استبعاد المتعاملين من أصحاب الحسابات  .25

المؤهلة من المشاركة في الحملة، إذا كان لدى البنك أسباب كافية 
للاعتقاد بأن أي متعامل فائز قد خالف أيًاً من القوانين أو اللوائح المعمول 

بها في دولة الإمارات العربية المتحدة.
الجوائز المعروضة في جميع المواد المطبوعة و/أو على موقع البنك  	.26
هي لأغراض توضيحية فقط. ويحتفظ البنك بالحق في تغيير مواصفات 

الجوائز وفقًًا لتقديره المطلق، مع إشعار المتعاملين بذلك، وبما يتوافق 
مع القوانين واللوائح المعمول بها.  

تخضع الشروط والأحكام الخاصة بالحملة للتغيير أو الإضافة أو التعديل  	.27
وفقًًا لتقدير البنك المطلق، مع إشعار المتعاملين بذلك، وبما يتوافق 

مع القوانين واللوائح المعمول بها.
لا تسري هذه الحملة بالتزامن مع أي عرض ترويجي أو حملة أو عرض آخر  	.28

يقدمه بنك دبي الإسلامي.
جميع قرارات البنك المتعلقة بالحملة تصدر وفقًًا لتقديره المطلق  	.29

والنهائي.
30.تُ	عُد جميع قرارات البنك نهائية وقاطعة.

يُوُدََع مبلغ الجائزة في حساب المتعامل، ويجب أن يكون الحساب نشطًًا  	.31
لدى البنك وقت تسليم الجائزة. أما الحسابات المغلقة أو الموقوفة فلا 

تُعُتبر مؤهلة للمشاركة في الحملة أو للحصول على الجوائز. 
المتعاملون الذين لديهم حظر أو تخلف عن السداد غير مؤهلين للدخول  	.32

في السحب.
يُعُتبر استلام المتعامل للجائزة بمثابة إقرار وموافقة على أن اسمه  	.33
)كما هو مسجََّل لدى بنك دبي الإسلامي ش.م.ع.( وصورته قد يتم 

نشرهما في وسائل الإعلام و/أو للجمهور. ولا يتحمل البنك أي مسؤولية 
عن أي ضرر، أو خسارة، أو تكاليف، أو مصاريف من أي نوع، بما في ذلك 

الرسوم القانونية، التي قد يتكبدها أو يعاني منها المتعامل الفائز 
نتيجةًً لهذا النشر.

ي	حتفظ بنك دبي الإسلامي بحق تغيير شكل أو قيمة الجائزة أو طريقة  .34
تسليمها للفائز في أي وقت وفقًًا لتقديره.

ي	تحمل المتعامل الفائز جميع الرسوم والتكاليف والمصروفات  .35
المتعلقة بالسحب أو الجائزة و/أو صرفها أو استلامها.

ي	حتفظ بنك دبي الإسلامي بالحق في استبعاد أي متعامل من السحب  .36
أو من قائمة الفائزين في أي وقت وفقًًا لتقديره ودون إشعار مسبق.

تخضع هذه الشروط والأحكام الخاصة بالحملة وأي نزاع ينشأ عنها، بما  	.37
في ذلك ما يتعلق بتفسيرها أو تنفيذها، لأحكام القوانين النافذة في 
دولة الإمارات العربية المتحدة المطبَّقَة في إمارة دبي، وتكون خاضعة 
للاختصاص القضائي الحصري لمحاكم دبي )باستثناء محاكم مركز 

دبي المالي العالمي(، وذلك بالقدر الذي لا يتعارض فيه تطبيق تلك 
القوانين مع أحكام الشريعة الإسلامية كما وردت في معايير هيئة 

المحاسبة والمراجعة للمؤسسات المالية الإسلامية )AAOIFI( ووفقًًا لما 
تفسره وتقرره لجنة الرقابة الشرعية الداخلية للبنك )ISSC(، وفي حالة 

حدوث تعارض تسود أحكام الشريعة الإسلامية.


